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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 

održane 15. prosinca 2014. godine (ponedjeljak) 

u Komunalnoj palači Pula, Forum 1 

 

 

Sjednicu je u 17,05 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 

(IDS-HNS-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao.  

Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika. 

Obavještava da su vijećnici Janko Žužić i Dejan Janković, opravdali izostanak sa sjednice. 

 

PRISUTNI – ODSUTNI: 

 

Red 

br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata 

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI  

3. ALEN DAMIJANIĆ IDS-HNS-ZELENI  

4. MARKO MARTINČIĆ  IDS-HNS-ZELENI  

5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI  

6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI  

7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI  

8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI  

9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  

10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI  

11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI  

12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  

13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI  

14. LUKA BLAGOVIĆ  IDS-HNS-ZELENI  

15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE 
Umjesto P.Grbin-ostavka 

16. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE 
Umj.R.Cvek-mirov mandata 

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE 
Odsutna 

18.  IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE 
 

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE 
 

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE 
 

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE 
M. Galo-mir.mandata,odsutan 

22. BRUNO NEFAT LADONJA  

23. MAURICIO LICUL  LADONJA  

24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS  

25.  JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS Odsutan 

 

 

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, predsjednik utvrđuje da je 

prisutno 23 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
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OSTALI PRISUTNI: 

ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule,  

LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 

EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule,  

IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 

DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 

MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,  

VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 

JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu,  

ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti,  

GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 

GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

NIKOLINA RADULOVIĆ, p.o. Gradonačelnika pročelnica Službe za reviziju,  

LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 

DAVOR SEBASTIJAN, Voditelj Odsjeka za informatiku, Upravni odjel za financije i opću upravu 

DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula,  

IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulaprometa d.o.o. Pula, 

DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula,  

RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula, 

DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula, 

BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula, 

DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula,  

ERIK LUKŠIĆ, direktor JTP Pula Sport d.o.o. 

ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU pučkog otvorenog sveučilišta Pula, 

VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula,  

NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula,  

GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Fil Festivala, 

GORDANA JEROMELA–KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula, 

MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrtići Pula, 

TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia Rin Tin TIN Pula – Pola,  

KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 

BENČIĆ DARIO – HRVATSKI LABURISTI – STRANKA RADA  

 

POZDRAVLJA: 

- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića 

- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Fabrizia Radina  

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 

- predstavnike MEDIJA,  

- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 

- i ostale GOSTE  

 

PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

Poziv za 12. sjednicu Gradskog vijeća s materijalima, dostavljen je vijećnicima dana 05. prosinca 

2014. godine, osim materijala za točke 5. i 10. koji su dostavljeni 08. prosinca 2014. g.  

Dana 09. prosinca 2014. dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s točkom  

- 14. „Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji“  

 Dana 15. prosinca 2014. dostavio sam Vam prijedlog 2. dopune dnevnog reda sa točkom  
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- 15. „Donošenje Odluke o imenovanju člana Odbora za razvoj“, a s obzirom da je danas Odbor za 

izbor i imenovanja utvrdio prijedlog popunjavanja tog radnog tijela, a u cilju da se osigura 

nesmetani rad odbora.  

 

Materijali za ovu sjednicu dostupni su vijećnicima na tabletu, a također su objavljeni na web 

stranici Grada Pule. 

U vezi vijećničkih materijala želim još napomenuti da su dana 17. studenog 2014., temeljem 

rokova i obaveza utvrđenih zakonom vijećnicima dostavljeni slijedeći materijali:  

- izvještaj o provjeri formalnih uvjeta kandidature po Javnom pozivu za isticanje 

kandidatura za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Pule te 

- popis važećih kandidatura na Listi kandidata za izbor članova Savjeta mladih Grada Pule 

- Izvješće o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za mjesec 

listopad 2014. godine, a dana 09. prosinca 2014. godine dostavljeno je i Izvješće za 

mjesec studeni. 

 

Za ovu sjednicu još su dostavljena Izvješća o radu radnih tijela Gradskog vijeća (Odbor za 

statut, Odbor za društvene djelatnosti; Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije i 

Odbor za izbor) te 

- odgovor na vijećničko pitanje, a 

 -     na klupe su stavljene službene novine Grada Pule br. 13, 14, i 15/14 

 

Također, za ovu sjednicu vijećnik Danijel Ferić podnio je dana 15. prosinca 2014. godine 

amandman, koji vam je dostaviljen na tablet, a podnesen je na točku 11.c) dnevnog reda 

(„Zaključak o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti za 2015. godinu“).  

Nadležni Odbor za statut i druge opće akte u postupku utvrđivanja usklađenosti podnošenja 

amandmana s općim aktima Grada Pule i Poslovnikom Gradskog vijeća ODBACIO je amandman iz 

formalno pravnih razloga, zbog toga što nije podnesen u roku sukladno članku 46. stava 3. 

Poslovnika. Naime, prema toj odredbi ovlašteni predlagatelji imaju pravo podnošenja amandmana 

najkasnije do 12 sati posljednjeg radnog dana prije dana određenog za održavanje sjednice 

Gradskog vijeća na kojoj se raspravlja o donošenju akta. Dakle o ovom amandmanu se sadržajno ne 

raspravlja.  

U vezi dnevnog reda 12. sjednice, predsjednik izlaže da je 10. prosinca 2014. godine za 

sjednicu zaprimio tri obrazložena prijedloga vijećnika Danijela Ferića za izmjene i dopune dnevnog 

reda, koji su dostavljeni na tablet u rubrici 12. sjednice pod „Izmjene i dopune dnevnog reda“. 

 

1.Vijećnik je prvim prijedlogom predložio izostavljanje s dnevnog reda točke: 

-8. „Odluka o izmjeni Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja“ 

Navedeni zahtjev vijećnika nije prihvatljiv budući da je prijedlog povećanja cijene mjesečne 

subvencije roditelja - korisnika rezultat usklađenja sa stopom inflacije u prethodnom razdoblju i 

planiranog smanjenja poreznih prihoda Grada Pule u 2015. godini. U slučaju ne donošenja 

navedene odluke ugrozilo bi se poslovanje predškolskih ustanova u vlasništvu Grada Pule  

 

2.  Drugim prijedlogom vijećnik Danijel Ferić predložio je izostavljanje iz dnevnog reda točke 

 9. „Odluka o prirezu porezu na dohodak Grada Pula-Pola“ 

Razmatrajući prijedlog predsjednik naglašava da je Proračunom Grada Pule za 2015. godinu, 

a i ranijih godina, poduzeto niz mjera s ciljem suzbijanja učinaka gospodarske krize, te osiguravanja 

stabilnosti i likvidnosti javnih financija. To su prije svega, nastavak smanjenja proračunske 

potrošnje u svim upravnim tijelima i na svim proračunskim stavkama gdje je štednja moguća, a da 

se pritom redovno funkcioniranje Grada ne dovede u pitanje; provodi se objedinjena javna nabava 
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za Grad, ustanove i trgovačka društva u vlasništvu ili suvlasništvu Grada Pule; uvedena je lokalna 

riznica. Pokrenut je i proces kolektivnog pregovaranja – smanjenje osnovice plaće zaposlenicima 

gradske uprave i ustanovama koje se financiraju iz Proračuna 

Na pad prihoda od poreza na dohodak dodatni utjecaj ima Zakon o izmjenama i dopunama Zakona 

o porezu na dohodak kojim se od 1.01.2015. godine povećava osobni odbitak, mijenjaju porezni 

razredi za primjenu stopa poreza na dohodak, čime se smanjuju prihodi od poreza na dohodak 

JLP(R)S. Prema procjeni zbog predloženih izmjena Zakona doći će do smanjenja prihoda od poreza 

na dohodak i prireza porezu na dohodak za 1,8 milijardi kuna na godišnjoj razini za sve jedinice 

lokalne područne (regionalne) samouprave u RH. 

Prijedlogom Odluke o prirezu poreza na dohodak Grada Pule predlaže se povećanje stope 

prireza porezu na dohodak sa stope od 7,5% na stopu od 12%, odnosno u okviru predviđenom 

Zakonom, kako bi se barem djelomice kompenzirao pad poreznih prihoda. U protivnom bi se 

trebalo dodatno smanjiti rashode Proračuna za 2015. godinu. 

 

3.  Dalje je trećim prijedlogom vijećnik predložio dopunu dnevnog reda s točkom  

- „Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji Naplate prihoda u jedinici 

lokalne, područne (regionalne) samouprave Istarske županije – Grad Pula“ 

Navedeni prijedlog predsjednik također nije prihvatio iz razloga koje je obrazložio i na prošloj 

sjednici Gradskog vijeća, pa opet navodi da se Izvješća Državnog ureda za reviziju, u kojem su 

iskazana potraživanja Grada kao i poduzete mjere, dostavljaju svim vijećnicima Gradskog vijeća.  

Sukladno članku 14. Zakona o državnom uredu za reviziju (Narodne novine 80/11), kojim je  

propisana procedura u vezi sastavljanja i dostavljanja izvješća o obavljenoj reviziji, nije propisana 

obaveza rasprave izvješća na sjednicama predstavničkih tijela jedinica lokalne samouprave. 

Napominje da je Konačno izvješće o reviziji za Grad Pulu vijećnicima dostavljeno 01. kolovoza 

2014. godine kako je zakonom određeno.  

 

Slijedom navedenih obrazloženja nisam prihvatio tri prijedloga vijećnika Danijela Ferića za izmjenu 

i dopunu dnevnog reda. Međutim, iako je pravo predsjednika Gradskog vijeća da predlaže i utvrđuje 

dnevni red sukladno članku 69. Poslovnika, prepustit ću Gradskom vijeću da glasanjem odluči o 

prijedlozima Danijela Ferića. Naravno, temeljem  članka 71. Poslovnika o dnevnom redu  se 

odlučuje bez rasprave.  

Molim Vas gospodine Feriću da se izjasnite dali ostajete kod svojih prijedloga. 

 

DANIJEL FERIĆ se izjašnjava da ostaje kod svojih prijedloga. Smatra da se radi o izuzetno 

lošim i štetnim odlukama koje Gradonačelnik Pule predlaže da se usvoje. Predlaže da se raspravi o 

reviziji Državnog ureda za reviziju. 

 

Predsjednik ROBERT CVEK daje na glasanje Gradskom vijeću: 

- prihvaćanje 1. prijedloga Danijela Ferića da se iz dnevnog reda izostavi točka 8. Odluka o izmjeni 

Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja, ali prije toga za riječ se javlja 

vijećnik Bruno Nefat. 

 

Vijećnik BRUNO NEFAT primjećuje da je njegov prijedlog izmjene i dopune dnevnog reda, 

kojeg je poslao 12.12.2014. godine u 11,57 sati, zaprimljen na domeni Palača 1 Pula, ali da 

predsjednik nije isti razmotrio, a upućen je sa e-mail adrese „vijećnik 17“ i bruno.nefat gmail.com. 

 

Predsjednik ROBERT CVEK, se ispričava na propustu pa predlaže stanku od 5 minuta radi 

provjere primitka e-maila 

 

PAUZA OD 17,20 DO 17,30 SATI 
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U nastavku rada predsjednik obrazlaže da je vijećnik Bruno Nefat u dvije točke predložio 

izmjene i dopune dnevnog reda 12. sjednice Gradskog vijeća te je  

- pod točkom 1. predložio izmjenu naziva točke 12.a) tako da glasi „Donošenje Proračuna Grada 

Pule za 2015.godinu - prvo čitanje“, kao i točke 12. b) dnevnog reda tako da glasi „Donošenje 

Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2015. godinu- prvo čitanje“.  

- pod točkom 2. predlaže, sukladno prijedlogu pod 1., izmjenu naziva točke 11.c) dnevnog reda 

tako da glasi „Donošenje Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u društvenih djelatnosti 

Grada Pule za 2015. godinu-prvo čitanje“, kao i točke 11.d) tako da glasi „Donošenje Zaključka o 

usvajanju Programa javnih potreba u kulturi Grada Pule za 2015. godinu - prvo čitanje. 

 

Predsjednik ROBERT CVEK predlaže da Gradskom vijeću da se glasanjem izjasni o prijedlozima 

Danijela Ferića i Bruna Nefata. 

 

Prvo daje odvojeno na glasanje prijedlog vijećnika Danijela Ferića 

- da se Vijeće izjasni da li prihvaća 1. prijedlog Danijela Ferića da se iz dnevnog reda izostavi točka     

   8. „Odluka o izmjeni Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja“, te 

- prijedlog da se iz dnevnog reda izostavi točka 9. „Odluka o prirezu porezu na dohodak Grada 

Pula-Pola“, te zatim 

- prijedlog da se dnevni red dopuni sa točkom «Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj 

reviziji naplate prihoda u jedinici lokalne, područne (regionalne) samouprave Istarske županije – 

Grad Pula“. 

Nakon glasanja predsjednik utvrđuje da je za svaki od tri prijedloga glasalo 8 (osam) vijećnika, pa 

Vijeće nije prihvatilo prijedloge Danijela Ferića jer nisu nisu dobili dovoljan broj glasova. 

Zatim daje odvojeno na glasanje prijedloge vijećnika Bruna Nefata: 

- izmjenu naziva točke 12.a) dnevnog reda tako da glasi – Donošenje Proračuna Grada Pule za 

2015.godinu - prvo čitanje;  

-točke 12. b) dnevnog reda tako da glasi - Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 

2015. godinu - prvo čitanje; 

- sukladno predloženom pod točkom 1. izmjenu naziva točke 11.c) dnevnog reda, tako da glasi – 

Donošenje Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u društvenih djelatnosti Grada Pule za 

2015. godinu- prvo čitanje,  

- 11.d) dnevnog reda tako da glasi – Donošenje Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u 

kulturi Grada Pule za 2015. godinu-prvo čitanje, te nakon glasanja utvrđuje da je „ZA” prijedloge 

glasalo 8 (osam) vijećnika, pa prijedlozi nisu usvojeni jer nisu dobili dovoljan broj glasova. 

 

 Nakon toga stavlja na glasanje dnevni red 12. sjednice Gradskog vijeća, kako je kao 

predsjednik Gradskog vijeća predložio 15. prosinca 2014. godine sa 15 točaka dnevnog reda, a prije 

glasanja za riječ se javio vijećnik DANIJEL FERIĆ, koji je rekao da ima poslovničku primjedbu i 

traži da uđe u zapisnik: «Vezano za amandman ispravno je zaključeno da nije podnesen u roku. 

»Međutim, tražim od vas kao predsjedavajućeg da upozorite javno Gradonačelnika i njegove 

suradnike, sukladno članku 6. Poslovnika, jer sam upite vezano za amandman zatražio 7.12.2014. 

godine, tražio sam i rok za dostavu u četvrtak, upravo kako bih mogao pravovremeno uputiti 

amandmane. Isti su mi dostavljeni odgovori tek danas 15.12.2014.godine u 15:00 do 16:00 sati, pa 

stoga tražim da upozorite javno Gradonačelnika i njegove suradnike, sukladno članku 6. Poslovnika 

Gradskog vijeća Grada Pule, da su dužni odgovarati na pitanja vijećnika u skladu sa Poslovnikom i 

želim da to uđe u zapisnik».  

 

Predsjednik ROBERT CVEK, moli nadležne da ubuduće vijećnicima koji postave pitanja i 

traže podatke to dostave u propisanom roku.  
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Zatim je gospodin Gradonačelnik BORIS MILETIĆ rekao: 

»Gospodin vijećnik je dobio odgovore na tražena pitanja u zakonom propisanom roku, a to 

što ste vi uputili amandmane koji veze sa zakonom nemaju, govore više o vama, nego o nama. Ja ne 

znam da li ste nakon što ste iz Pule išli raditi u Zagreb zaboravili kako se upućuju amandmani, koja 

je osnova za amandmane i što amandman mora sadržavati da bi bio zakonit. Ja vjerujem da ste to 

znali, jer ste radili na mjestu pročelnika Upravnog odjela za financije u Gradu Puli. A ovo što ste vi 

napisali, to može biti demagogija, to može biti floskula, to može biti nekakav populizam ili 

politikanstvo, a to sa amandmanom veze nema». 

Zatim predsjednik ROBERT CVEK, stavlja na glasanje dnevni red 12. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je 

 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 8 glasova «PROTIV», za 12. sjednicu Gradskog vijeća Grada 

Pule utvrdilo slijedeći 

D N E V N I  R E D 

1. Vijećnička pitanja 

2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća od 30.10.2014. godine  

3. Donošenje Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa sanacije i 

obnove pročelja i krovova građevina na području grada Pule 

4. Donošenje Odluke o prihvaćanju Prijedloga Odluke o povećanju temeljnog kapitala i Odluke o 

izmjeni Društvenog ugovora o osnivanju društva s ograničenom odgovornošću Kaštijun d.o.o. 

za gospodarenje otpadom 

5. Donošenje Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja "Sv. Katarina-Monumenti" 

6. Donošenje Odluke o komunalnom redu  

7. Izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Pule  

8. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja 

9. Donošenje Odluke o prirezu porezu na dohodak Grada Pula-Pola 

10. Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi 

11. Donošenje: 

a)  Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 2015. godine 

b) Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2015. godinu 

c) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2015. 

godinu 

d) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2015. godinu 

12. Donošenje: 

a) Proračuna Grada Pule za 2015. godinu 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2015. godinu 

13. Donošenje: 

a) Odluke o stavljanju van snage Odluke o osnivanju ustanove Dječji vrtić Pula 

b) Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Pula  

14. Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji  

15. Donošenje Odluke o imenovanju člana Odbora za razvoj  

 

 

AD - 1  VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Na prošloj 11. sjednici pitanja nisu stigli vijećnici, koji danas imaju prednost, ja ću ih prozvati 

pa samo neka mi potvrde da žele postaviti pitanje.  

- Roberto Fabris, Alen Damijanić, Ivan Lasić, Marko Martinčić, Bruno Nefat, Gordana Peteršić 

i Elena Vian  

Da li se još netko javlja za vijećničko pitanje ? 
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Predlažem da krenemo. 

Prvo pitanje postavlja vijećnik Roberto Fabris. 

 

ROBERTO FABRIS: 

 Dobra večer svima. 

 Ja bih imao dva pitanja i oba pitanja za gospodina pročelnika Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu, Damira Prhata. 

 Prvo pitanje je koliki je broj poslovnih prostora koje posjeduje Grad Pula i koliki broj 

trenutno nije u funkciji to jest nisu u najmu ili nisu na korištenju. Vjerujem da nešto znate o svemu 

tome, pa vjerujem da ćete mi odgovor dostaviti u pismenom obliku. 

 Drugo pitanje sam ponukan postaviti slijedom odluke Grada Pule da se rampa za invalide 

makne u centru grada ispred jednog trgovačkog centra, pa s obzirom da u Gradu Puli živi preko 

6000 invalidnih osoba, od toga preko 50 od njih se kreće uz pomoć invalidskih kolica, pitam vas 

kada će Grad započeti sa otklanjanjem arhitektonskih barijera na gradskim poslovnim prostorima s 

time da istima omogućavamo ulazak u te prostore. To su poslovni prostori svi u Ulici Sergijevaca, a 

najviše me zanima ulaz u Gradsku ljekarnu, jer takva osoba, osoba u invalidskim kolicima ne može 

ući u Gradsku ljekarnu, nego mora čekati da mu se netko smisli i da mu dođe i pruži mu uslugu koju 

on želi. 

 Mislim da kao turistički grad i grad koji kažemo da brine o tim osobama moramo postupiti 

prema tom. Pa vas pitam kada će Grad započeti sa otklanjanjem tih arhitektonskih barijera. 

 Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Pročelniče Damire Prhat izvolite, imate riječ. 

 

DAMIR PRHAT: 

 Gospodine predsjedniče, gospođe i gospodo vijećnici, dobra večer svima. 

 Prvo pitanje se odnosi na poslovne prostore. 

 Trenutačno u gradu nije u zakupu otprilike oko 50-tak poslovnih prostora Grada Pule. Sutra 

je na programu jedan od natječaja za zakup poslovnih prostora, gdje je izložen određen broj 

poslovnih prostora i gdje očekujemo da će biti sklopljeni ugovori o zakupu za određen broj 

poslovnih prostora. Međutim, vodimo računa o gradskoj imovini. Kao što znate do prije nekoliko 

godina je čitav niz poslovnih prostora bio u sudskim procesima zbog toga što Grad nije mogao ući u 

posjed tih poslovnih prostora, mnogi od njih su u izuzetno lošem stanju i uspjeli smo gotovo sve 

poslovne prostore vratiti u posjed Grada Pule i naravno da ćemo voditi računa o tome da ih 

privedemo određenoj funkciji. 

 Što se tiče drugog pitanja, ono je vezan za uklanjanje rampe na objektu jednog poslovnog 

subjekta u Gradu Puli. Treba istaknuti da je navedeni poslovni subjekt, sve ono što je uradio na tom 

objektu činio bez ikakvih dozvola i suglasnosti Grada Pule. Sa navedenom rampom je značajno 

ušao u pješačku komunikaciju, koja je cjelovito bila arhitektonski uređena prije nekoliko godina, za 

što je Grad Pula potrošio značajne novce. Svi poslovni subjekti moraju temeljem Pravilnika o 

osiguranju o pristupačnosti za osobe sa smanjenom pokretljivošću i osobe sa invaliditetom, 

osigurati kvaliteta pristup u svoje objekte. Taj Pravilnik nalaže na koji način i kako se moraju 

stvoriti uvjeti da bi svim osobama bio omogućen pristup. 

 Kada su u pitanju javne površine Grad čini značajne promjene. Vjerujem da ste imali prilike 

se u to uvjeriti posljednjih godina upravo kako bi sve te arhitektonske barijere maknuli kako bi se 

olakšao pristup i osobama koje imaju određene probleme sa pokretljivošću ili osobama sa 

invaliditetom. 

 Prije otprilike desetak dana je na inicijativu mladih IDS-a i sa Društvom invalida Grada Pule 

održan jedan sastanak upravo kako bi se iznašla određena rješenja kako bi se uvidjeli s kojim 
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problemima će se susreću te osobe, tako da štogod je od toga moguće da implementiramo u naše 

programe i da jednostavno tim ljudima omogućimo dostojan život i život kakav imamo svi mi 

ostali. Evo toliko. Hvala. 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem pročelniku Damiru Prhatu. 

 Gospodine Fabris izvolite, imate riječ.  

 

ROBERTO FABRIS: 

 Hvala na odgovoru. 

 Ovih 50 poslovnih prostora nadam se da će ići u funkciju, pa makar po povoljnijim 

uvjetima, samo da budu u funkciji. 

 A što se tiče drugog pitanja i odgovora, nisam u potpunosti zadovoljan. Slažem se da se radi 

na prometnim dijelovima grada za te osobe, ali u Ulici Sergijevaca, u glavnoj ulici, nemoguće je ući 

toj osobi u trgovinu. Imate gdje se postavljaju stanice za autobuse, one kučiće naprijed pješačkog 

kolovoza, ne može proći. Dosta puta sam to govorio. Ne znam zašto se te osobe kada se donose 

odluke i tom komunalnom i o tom uređenju, ne uvedu i da one s vama zajedno kažu što im treba, 

one najbolje znaju što njima smeta i što im treba. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Fabrisu. 

 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Marko Martinčić. 

 

MARKO MARTINČIĆ: 

Gospodine predsjedniče, gospodo vijećnici. 

Neću postaviti pitanje, nego ću dati jednu inicijativu, koja je upućena Gradu Puli, a igrom 

slučaja preko mene kao predsjednika Kluba vijećnika IDS-a Pula. Radi se o inicijativi jedne firme 

«AMFORA PREX» d.o.o., koju potpisuje gospodin Mirko Urošević. Tko je Mirko Urošević u Puli 

mislim da znamo tko je. 

Ja ću je pročitati u cijelosti da je sada ne prepričavam pročitati što ćete u izvornom obliku 

čuti, osim kako se on obraća. 

(Čita pismo – vidi prilog). 

Hvala lijepa na strpljenju. 

Ja bih je vama (inicijativu) predao gospodine predsjedniče Vijeća, a onda ćemo 

najvjerojatnije u idućem nekakvom razdoblju raspravljati možda i o tome, jasno, govori se i o 

Proračunu, to isto znači nešto i na Proračun, ali molim, mislim da inicijativa ima ipak jednu da li 

humanitarnu ili tako, ali jednu ljudsku dimenziju.  

Hvala vam lijepa.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem vijećniku Marku Martinčiću.  

 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Ivan Lasić. 

 

IVAN LASIĆ: 

Hvala lijepa. 

Dobra večer svima. 

Pitanje koje namjeravam postaviti upućujem ga gospodinu Gradonačelniku, a odnosi se na 

slijedeće:  
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-Tijekom proteklih sjednica mi smo govorili o izgradnji dječjeg vrtića na području Sisplaca. U 

izradi je, kako smo dobili informaciju, projektna dokumentacija i to pozdravljam i jedva čekam da 

to počne. Ali, imam jednu sugestiju i zato bih tu sugestiju uputio Gradonačelniku s molbom da mi,  

ako može dade odgovor. Radi se o prostorima Vijeća mjesnog odbora Sv. Polikarp-Sisplac, najveći 

Mjesni odbor u ovom gradu sa skoro 8000 stanovnika, ima prostor za djelovanje veličine 47 m2. U 

takvim prostorima, normalno, da se ne mogu odvijati razgovori s građanima, održavati zborovi 

građana i slično. Predlažem, ako postoji mogućnost, da se u sklopu izgradnje dječjeg vrtića izgradi 

prostor za Mjesni odbor, ako postoji mogućnost. Ja bih zaista bio sretan, jer sam bio jedan od 

inicijatora toga, a i sada Vijeće mjesnog odbora sa predsjednicom koja vodi taj mjesni odbor, 

također smo to pitanje uputili i zamolili da postavim ovdje na ovoj sjednici, pa bih zamolio 

gospodina Gradonačelnika ako je moguće da mi odgovori. 

Hvala lijepa.  

 

ROBERT CVEK: 

 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  

 

BORIS MILETIĆ: 

 Mi već imamo jedan dobar primjer Velog Vrha, gdje smo pri izgradnji cijelog kompleksa 

škole, dvorane, dječjeg vrtića, predvidjeli i jedan takav prostor koji koristi taj Mjesni odbor Veli 

Vrh, iako treba reći istini za volju da je to u principu bio jedini Mjesni odbor u to vrijeme koji nije 

imao svoj prostor. Mi možemo to sagledati. Normalno da moramo voditi računa što to znači za sam 

vrtić, za samu investiciju, a s obzirom na , - vjerujem da će se danas to više puta istaknuti u 

raspravi, govorimo o Proračunu za 2015. godinu,- izmjene zakonske regulative, koja u značajnoj 

mjeri utječe na smanjenje prihoda svih gradova, općina i županija u Republici Hrvatskoj, 

objektivno, mi ćemo raspolagati sa manje sredstava. Prema tome morati ćemo itekako dobro 

razmisliti koje su nam investicije prioritetne. Ja držim da izgradnja dječjeg vrtića treba biti prioritet, 

ali u kojoj dinamici to sve skupa realizirati, morati ćemo ipak malo pričekati prvih par mjeseci 

2015. godine. kako bismo vidjeli koji su stvarni efekti ovih zakonskih izmjena. Mi imamo neke 

procjene, međutim, mislim da ćemo ipak tek nakon prvoga kvartala moći ono sa sigurnošću reći za 

koji iznos sredstava su gradovi i općine i županije u Republici Hrvatskoj prekinute, odnosno koji je 

taj manjak sredstava koji neće biti nadoknađen kompenzacijskim mjerama. 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 

 Gospodine Lasiću izvolite, imate riječ.  

 

IVAN LASIĆ: 

Za sada sam zadovoljan odgovorom. Nadam se da će se naći tu rješenje, jer zaista apsurdno je da taj 

Mjesni odbor nema adekvatan prostor. To je zapravo jedan jednosobni stan.  

Međutim, hvala lijepa.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Ivanu Lasiću.  

 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Alen Damijanić. 

 

ALEN DAMIJANIĆ: 

 Poštovane kolegice i kolege. 

 Dozvolite mi da postavim jedno pitanje, prije prijedlog ili inicijativu koja je u principu u 

duhu, nažalost, proračunskih smanjenja i izmjena zakona, smanjenje investicija. A konkretno 

govorimo ovdje, prijedlog bi bio fokusiran na investiciju u kulturi. Naime, od prošlog Gradskog 
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vijeća do sada kada sam htio postaviti to pitanje, gledao sam ne gubiti vrijeme i pozvati ministricu 

kulture da dođe u Pulu, jer smo imali jedan razgovor i sa predstavnicima Grada, Istarske županije, 

Arheološkog muzeja, na kojem smo joj iznijeli da svake veće infrastrukturne investicije u kulturi  

nažalost zbog situacije u proračunu teško će biti moguće. Mi smo tada još na marginama Pulskog 

Filmskog Festivala krenuli s jednom inicijativom, a danas ja bih htio da ona dobije jedan početak, 

jedan pravi put, na način da se ide u revitalizaciju Arene, koja bi bila srce cijelog projekta 

Kulturinga i koji bi se kandidirao na operativne programe u kulturu, koji bi prema našim saznanjima 

koje smo imali na zadnjem razgovoru s ministricom, trebali bi krenuti početkom slijedeće godine.  

Da bismo se kandidirali trebamo spremiti jako puno dokumentacije što su kolege već 

upoznate i krenule raditi. Ali, da bi svaka priča imala svoj početak, moj prijedlog je da Grad Pula, 

koji je vlasnik Arene, uputi Ministarstvu kulture i Arheološkom muzeju, koji već desetljećima 

korite Arenu, snabdijevaju je i koriste, da se krene u projekt putem europskih fondova revitalizacije 

same pulske arene. Preko 100 milijuna € je već spremno za potrošiti za takve projekte, sama 

revitalizacija kreće od nekih 150 milijuna € ili 70-85.000.000,00 kuna, a cijeli Kulturing i više.  

 Ono što smo mi razgovarali sa ministricom kulture rekla je da takvu vrstu projekta podržava, 

uz to još jedan projekt u Istarskoj županiji, koja je spremna staviti u prioritete, ali moramo krenuti u 

izradu dokumentacije, moramo krenuti u ostvarenje samog projekta. 

 Stoga, još jednom prijedlog, inicijativu ili kako god, da se kao gradski vijećnik, da se uputi 

dopis Ministarstvu kulture da se otvori taj predmet i da se krene u projekt revitalizacije Arene i u 

projekt Kulturinga financiranog putem europskih fondova. 

 Zahvaljujem. 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Alenu Damijaniću. 

 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  

 

BORIS MILETIĆ: 

 Prije svega, apsolutno prihvaćam i podržavam ovu inicijativu i doista mi je drago da se i 

Ministarstvo kulture, na čelu sa ministricom, angažiralo oko toga da ovaj spomenik kulture nulte 

kategorije od značaja za Republiku Hrvatsku, konačno i dio sredstava ugleda kroz fondove, u 

principu kroz nacionalnu politiku.  

 Vi znate da je Skupština bivše Općine Pula dala Arenu na korištenje i upravljanje 

Arheološkom muzeju Istre. Doduše istina, tada je osnivač Arheološkog muzeja bila Općina Pula. U 

međuvremenu je osnivač muzeja postalo Ministarstvo kulture. No mislim da oni itekako dobro vode 

programe i skrbe o našim spomenicima. Kažem još jednom, prihvaćam vašu inicijativu, poslati 

ćemo sutra takav dopis, to je najmanje problem. Drago mi je da je i s nacionalne razine konačno, 

kada govorimo o spomenicima kulture, o onome što ima nacionalni značaj, da je to prepoznato sa te 

razine. Do sada je to obično bilo da smo mi to morali skrbiti o tome sa lokalne razine i normalno da 

je to naša dužnost i da to moramo činiti, ali ja sam uvijek volio istaknuti ukoliko nešto ima 

nacionalni značaj da bi tada bilo u redu da se i sa razine Ministarstva isto tako skrbi o našim 

spomenicima.  

Hvala vam. 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.  

 Gospodine Damijaniću izvolite, imate riječ.  

 

ALEN DAMIJAIĆ: 

 Zadovoljan sam odgovorom. 

 Hvala lijepa.  
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ROBERT CVEK: 

 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Bruno Nefat. 

 

BRUNO NEFAT: 

 Imam dva pitanja. 

 Prvo pitanje za pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, gospodina 

Damira Prhata.  

 Naime, na inicijativu Mjesnog odora Stari Grad krenula je jedna peticija, odnosno 

intervencija, da se pokuša na neki način riješiti koliko god je to moguće dostupnim sredstvima 

stanje oko Dantovog trga, promet oko Dantovog trga. 

 Iz same peticije, odnosno zahtjeva, koji su uputili iz Mjesnog odora Stari Grad, jasno je što 

ih muči, a to je problem parkiranja vozila i legalnog, ali i onog nelegalnog, koji najčešće završava 

time da su određeni pješački pravci zatvoreni i da se ljudi ne mogu kretati tim prostorom, a to se 

posebno odnosi i na osobe sa invaliditetom, koji se ne mogu provlačiti između vozila, pa bi onda 

prvo bilo pitanje: da li postoji jedan konkretan program ili projekt s kojim bi se riješilo konačno 

pitanje i prometnog djelovanja, ali i osiguranja prometne površine za kretanje vozila i jače kontrole 

komunalnih službi.  

 I drugo pitanje je za pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti, a vezano za 

peticiju, isto tako inicijativu Udruge privatnih vrtića Istarske županije, koja je upućena, kako vidim i 

gradskim upravnim službama, a odnosi se na izjednačavanje statusa, odnosno realnih troškova 

djelovanja, odnosno rada privatnih i javnih vrtića i zašto do sada nije došlo do konkretnog 

razgovora između predstavnika Udruge i gradskih upravnih službi, zašto nije i gdje je problem u 

tome da se djeca u privatnim vrtićima na određen način diskriminiraju u odnosu na djecu koja su 

upisana u javne vrtiće. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Nefatu. 

 Gospodine Prhat izvolite, imate riječ.  

 

DAMIR PRHAT: 

 Uvažavajući upravo zahtjeve Mjesnog odbora Stari Grad mi smo krenuli u izradu projektne 

dokumentacije za uređenje prometa na ili u okolini Dantevoga trga. Taj projekt smo prezentirali i 

Ministarstvu unutrašnjih poslova i on je doživio određene izmjene zato što Ministarstvo nije 

prihvatilo bilo kakvo parkiranje u Ulici Hermana Dalmatina zbog toga što je izrazito uska i 

neprohodna i određeno rješenje koje se nametnulo je parkiranje s jedne strane uz Dantov trg i s tim 

da smo osigurali određena parkirna mjesta za opskrbu ispred same zgrade Pošte i ovaj dio 

parkirališnih mjesta je rezerviran za osobe s invaliditetom. Navedeno projektno rješenje je dobilo i 

suglasnost MUP-a. U narednom periodu ćemo održati koordinacijski sastanak sa predstavnicima 

Mjesnog odbora i ukoliko budu prihvatili takvo rješenje krenut ćemo u implementaciju s tim što 

ćemo onda putem prometnog redarstva i provoditi isto na terenu. 

Evo, toliko. Zahvaljujem.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem pročelniku Damiru Prhatu. 

 Gospodine Nefat izvolite, imate riječ. 

 

BRUNO NEFAT: 

Uglavnom sam zadovoljan. Drago mi je da je to pokrenuto. Svakako bih molio koordinaciju 

sa Mjesnim odborom, jer oni najbolje znaju situaciju, moglo bi se reći da gotovo poimenično znaju 
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kada tko parkira na mjestima na kojima je zabranjeno parkiranje i mogli bi već po broju tablica 

reagirati u roku od par minuta kada se netko pojavi. Sigurno je ako je došlo do toga da Mjesni odbor 

na taj način traži da se hitno, interventno riješi problem, onda vjerujte da je to nužno da komunalno 

redarstvo puno češće obilazi to područje upravo zato što je i frekventno i osim toga, naravno, u 

pitanju su djeca koja prolaze tim ulicama. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Hvala gospodine Nefat. 

 Gospođo pročelnica Marijanović izvolite, imate riječ.  

 

ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ: 

 Dobra večer svima. 

 Sa održanih sastanaka sa predstavnicima Udruge privatnih vrtića bilo je dogovoreno da se 

ove godine poveća za ovu školsku godinu subvencija na 690,00 kuna, znači, u 22 vrtića drugih 

osnivača, dakle, privatnih vrtića. Dalje, isto smo u pregovorima, u prepisci, tako da biti ćete 

izviješteni o konačnim pregovorima. 

 

ROBERT CVEK: 

 Gospođo Elena Puh – Belci , zamjenica Gradonačelnika, izvolite, imate riječ. 

 

ELENA PUH – BELCI: 

 Dobra večer svima. 

 Ja ne bih rekla da se govori o diskriminaciji. Radi se o tome da naša djeca, sva djeca u 

dječjim vrtićima, kako privatnim, tako gradskim vrtićima, plaćaju cijenu koštanja. Isto tako imaju 

iste uvjete pod istim kriterijima, tako da ne vidim prostora za diskriminaciju. Govorimo o privatnim 

ustanovama od 22 privatna vrtića, koja jednostavno moraju pronaći načina, najracionalniji mogućim 

vezama za to. Isto tako morate znati da natrag nekoliko godina ni jedan vrtić se nije zatvorio, čak 

dapače, nekoliko godina bilježimo veći rast razvoja skupina, što može uputiti na činjenicu da ova 

ekonomska priča njima jednostavno odgovara i pretpostavljamo da će se morati u nekakvim 

ekonomskim okvirima naći u ovoj godini, pogotovo u ovoj godini kada njihovo povećanje, njihov 

zahtjev, zaista malo prelazi granicu koju mi možemo sada tu razgovarati. Mi sa privatnim vrtićima 

redovito komuniciramo. Tu nikada nije bilo nikakvih problema. Oni su u našim povjerenstvima za 

provođenje upisa. Oni na njihovu inicijativu mi korigiramo i Pravilnike, tako da diskriminacije 

sigurno u Puli nema. A isto tako morali biste znati da se radi o privatnim ustanovama i svaka na 

svoj način ekonomski funkcionira. Neke u najmu, neke odgojiteljice su ravnateljice, neke nisu ni 

jedno ni drugo. Ekonomska isplativost svakako će biti na teret svakog pojedinog vrtića od 22 

privatna vrtića u Gradu Puli, sveukupno 100 skupina. Mislim da u Hrvatskoj nema tako dobrih 

razvijenih usluga što se tiče privatnog smještaja. 

 Eto, toliko. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zavaljujem dogradonačelnici Eleni Puh – Belci.  

 Gospodine Nefat izvolite, imate riječ. 

 

BRUNO NEFAT: 

 Ja bih samo ukratko komentirao. 

 Naime, ova tema je, moramo priznati, dosta stara. Nije ona slučaj. Problem je bio i prije, ali 

problem je nastao onog trenutka kada rješenje koje je Grad Pula donijelo kroz beneficirani postupak 

i upisa i tarife koje plaćaju roditelji, dakle, je u svakom slučaju što se tiče samih roditelja kao takvih 

okej, znači, oni imaju garanciju da će dijete biti upisano, bilo u gradski, bilo u privatni vrtić i da je 
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cijena koju plaćaju iz svog novčanika ujednačena. Međutim, već duže vrijeme se i provlači nešto što 

se zove nedostatak financijskih sredstava. Znači, u onom dijelu koji Grad Pula subvencionira rad 

privatnih vrtića u smislu realnih stvarnih troškova. Iz dokumentacije koju sam ja dobio, a mislim da 

su je dobili i svi vijećnici, dosta je jasno da postoji jedna relativno velika razlika između onoga što 

privatni vrtići dobivaju, ali naglašavam u obavljanju javne djelatnosti, to je javna djelatnost. Mogli 

bismo se zapitati što bi značilo da ovog trenutka zbog bilo kojeg razloga ti vrtići zatvore svoja vrata, 

50 % djece ostalo bi neupisano, jer ne bi imalo gdje se smjestiti. To su činjenice. I uostalom svi ti 

vrtići se nalaze u mreži i svake godine donosimo mrežu ustanova predškolskog odgoja i privatni 

vrtići su u mreži. Prema tome, ako postoji nekakav minimalni konsenzus oko toga koji dio troška im 

se može priznati, a koji ne bi spadao, uvjetno rečeno, pod biznis ili poslovanje, u tom slučaju 

mislim da bi bilo svakako dobro da se to. koliko je god moguće, približi nekakvom realnom 

minimalnom, ali realnom trošku poslovanja tih vrtića. Ja ne ulazim u analizu poslovnosti svakog 

pojedinog vrtića, nije na meni, ali materijali koji su dostavljeni i ono što proizlazi iz toga da su oni u 

ozbiljnim financijskim problemima i biti će dalje u ozbiljnim financijskim problemima, iz 

jednostavnog razloga što je cijena, koja se plaća od strane roditelja plus ono što Grad Pula 

subvencionira, je u odnosu na cijenu po djetetu previše velika razlika. Molio bih da doista pokušate 

kroz taj period napraviti što se više može, jer na kraju krajeva, ja mislim da nadležnost Grada Pule, 

bez obzira što su to privatne ustanove, ako prihvaća da određene privatne ustanove budu u mreži i 

da se na njih odnose ista pravila igre, dakle, da roditelji i djeca imaju podjednake uvjete, onda u tom 

slučaju to znači i preuzimanje tog dijela odgovornosti i ta odgovornost mora biti fugirana na 

integralne troškove.. To je barem moje mišljenje kao roditelja, koji je imao dvoje djece u privatnom 

vrtiću, ni kune subvencije. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Brunu Nefatu. 

 Slijedeće pitanje postavlja vijećnica Gordana Peteršić. 

 

GORDANA PETERŠIĆ: 

 Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici, svi prisutni. 

 Ja bih imala dva pitanja.  

 Prvo pitanje bih postavila gospođi Eleni Puh Belci. 

 Na prethodnoj sjednici bilo je govora o tome tko se stidi, tko se ne stidi i tko bi se trebao 

stidjeti izgleda ovoga grada i samoga grada. Evo, ja sam jedna od onih koja se ne stide ovoga grada, 

naprotiv, ponosna sam, imamo jako puno pozitivnih argumenata i pohvala na rad gradske uprave i 

izgleda ovoga grada. 

 Zašto to govorim ?   

 Sredinom kolovoza ove godine, to je jedan od mojih argumenata, postali smo prvi grad u Hrvatskoj 

koji se priključio lokalnoj kompakt inicijativi OUN-a. Za one koji to ne znaju inicijativa je 

pokrenuta s ciljem uvođenja društveno odgovornog poslovanja u svakodnevni rad i mislim da je za 

nas kao grad to zbilja jedno veliko priznanje. To je dokaz da nismo grad slučaj kako nas neki 

zlonamjerni pojedinci žele prikazati već da se radi sustavno i kvalitetno u ovom gradu. 

 Pitanje bih postavila vezano za buduće korake na tom planu. 

 Drugo pitanje imam za gospodina Igora Starog, a vezno je za novogodišnje ukrase u ovome 

gradu i tu bih htjela reći da unatoč poteškoćama grad je ipak okićen i tako treba biti. 

  Gospodine Stari komplimenti vama i Herculanei. Grad je zablistao, Punta je prekrasna, 

Korzo svijetli svojom dužinom, parkovi, Gradska čitaonica i biblioteka, sve je onako kako treba 

biti. Zašto to kažem ? 

 U današnja vremena kada su ljudi depresivni, umorni od svega što se dešava u našoj zemlji, 

unijeli ste malo blagdanskog raspoloženja. Među građanima čujem velike pohvale u vezu toga.  

Zanima me koliko je sredstava ove godine izdvojeno za ovogodišnje ukrase. Hvala vam. 
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ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospođi Gordani Peteršić. 

 Gospođo dogradonačelnice Elena Puh – Belci izvolite, imate riječ. 

 

ELENA PUH – BELCI: 

  Hvala na pitanju. 

 Istina je, gradska uprava, ova gradska administracija, uložila je posljednju godinu dana jako 

veliki napor kako bi izrada i doradila razne alte koji pomažu u funkcioniranju , tako da smo 

početkom godine certificirali certifikat ISO standard 9001, negdje u kolovozu mjesecu smo dobili 

certifikat za društvenu odgovornost i krajem ove godine certificirali smo se i za informatičku 

sigurnost. To je nešto što se kao Grad jedini u Hrvatskoj možemo pohvaliti, a to su alati kojima 

ćemo se sigurno koristiti kako bismo bolje i kvalitetnije funkcionirali. To je nešto na čemu smo 

zaista ovu godinu intenzivno radili, na što smo jako ponosni i zahvaliti ću se svim zaposlenicima 

Grada Pule, svih 187 koji su uz svoj redovni rad uložili sigurno nekih 20, 30 % dodatnog posla kako 

bi uz elektroničko poslovanje imali jedini grad ovakav standard što se tiče alata i ISO standarda i to 

je nešto na čemu ćemo sigurno i dalje raditi i koji će nam alati pomoći kako bismo i u ovakvim 

trenucima. kao što su i ovaj Proračun 2015. godina, što bolje i što kvalitetnije odradili i aktivnosti i 

programe koji su nam zadani kao Gradu Puli. 

 Evo, toliko, hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem dogradonačelnici Eleni Puh – Belci.  

 Gospodine Igore Stari izvolite, imate riječ.  

  

IGOR STARI:  

 Dobra večer svima. 

 Ja se zahvaljujem na pohvalama. I prema Herculanei su stigle pohvale što se tiče 

ukrašavanja grada. Može da se kaže da smo zadnji put dekoraciju radili 2008. godine i da smo 

prošle godine imali velike primjedbe građana na sam izgled dekoracije i stanje u kojem se ona 

nalazila. Razlog je bio taj što takva tehnologija više ne egzistira i jednostavno nije bilo moguće bilo 

popravljati dalje tu dekoraciju. Iz tog razloga je išao prijedlog za izradom nove dekoracije. I evo 

vidimo nakon određenih tehničkih problema koje je izvođač imao da je dekoracija sada u redu, osim 

ove kugle ovdje koja bi trebala također biti i popravljena. 

 Uvijek ima različitih komentara. Od toga ne treba bježati. Mislim da je dekoraciju trebalo 

napraviti i da slijedećih desetak godina ćemo imati ovu dekoraciju, kao što smo imali i prethodno 

onu, tako da nam neće biti potreban dodatni novac za njen popravak, za konstantno održavanje . Ja 

se samo nadam da će ova kugla biti dovedena u funkciju onako kako je i bilo zamišljeno.  

 Što se tiče natječaja, natječaj je proveden sukladno Zakonu o javnoj nabavi. Dokumentaciju 

je uzelo dosta veliki broj poslovnih subjekata, vjerojatno specijaliziranih za to, javila su se dva. 

Jedan za jednu grupu, drugi za drugu grupu i slijedom toga smo išli u akciju. Htio bih reći da je 

dekoracija bila na vrijeme dostavljena, međutim, onog trenutka kada se krenulo u paljenje je 

jednostavno došlo do nekih tehničkih problema. Mi smo uputili izvođaču pismeni dopis da se 

očituje i da nam u roku od 8 dana tu dekoraciju popravi. Očekujemo njegovo izvješće i nakon toga 

će ići daljnji koraci. 

 Evo, toliko. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujemo direktoru Igoru Starom. 

 Gospođo Peteršić izvolite, imate riječ. 

 /G. Peteršić: Zadovoljna sam odgovorom/. 
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 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Elena Vian. 

 

ELENA VIAN: 

 Dobra večer svima. 

  Buona sera a tutti.  

 Rivolgo la mia domanda al dignor Sindako.  

Moje pitanje upućujem Gradonačelniku. 

 Naime, vjerujem kako mi svi ovdje podržavamo i pozdravljamo inicijative vjerskih i 

nacionalnih manjina, no, isto tako vjerujem kako građane koji žive na području Valmada zanima 

koji je status izgradnje džamije kod Agrokoke. Evo, sigurna sam da stanovnike Valmada zanima 

koja će biti veličina džamije, visina minareta, broj parkirnih mjesta i nešto. Pošto se o toj džamiji 

šuška i šuška, a stanovnici Valmada zapravo ništa konkretno ne znaju. 

 Hvala, grazie.   

 

ROBERT CVEK: 

 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  

 

BORIS MILETIĆ:  

 Ono što mogu reći je da u razgovorima sa Islamskom zajednicom smo postigli jedan visok 

stupanj suglasja kako bi se, poštujući njihov vjerski Centar i društveni centar, postoji potreba za 

proširenjem, međutim, obzirom na susjede i određene problematike pri ishodovanju lokacijskih i 

građevinskih uvjeta za tako nešto u samom centru Pule, sam Centar je došao na ideju i predložio 

Gradu da se to napravi na nekoj drugoj lokaciji, ne na postojećoj u Zagrebačkoj ulici, mi smo kao 

gradska uprava im ponudili nekoliko mogućih lokacija, jedna od njih je upravo na području 

Valmada. Međutim, za sam izgled visine i detalja kojih ste me pitali ja u ovom trenutku to naprosto 

ne znam, jer je izrada projekta u tijeku i sama razrada, ali budite sigurni da čim budemo imali takve 

podatke da ćemo najprije, prije svega, upoznati žitelje tog Mjesnog odbora gdje, normalno, treba 

ljudima napraviti jednu prezentaciju da vide u čemu se to konkretno i točno radi. A s druge strane, 

ja se želim doista svima zahvaliti, kako ovome Gradskome vijeću, tako i našim sugrađanima, koji 

žive u u jednom tolerantnom gradu, multikulturalnom, što poštujemo jedni druge, neovisno o tome 

koje smo vjere i koje smo nacije. Vjerujem da ćemo u tom smislu u jednom zajedničkom duhu i 

ovaj projekt iznijeti do kraja, kako bi naši sugrađani, koji su vjernici islamske vjere, imali adekvatne 

uvjete za zadovoljenje svojih potreba, ali reći ću, ne samo vjernici, već i društvenih, predškolskih i 

školskih  

  

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 

 Gospođo Vian izvolite, imate riječ. 

  

ELENA VIAN: 

 Ja se apsolutno slažem sa našem Gradonačelnikom. Istra je primjer multukulturalnosti i 

tolerancije i time mislim da se trebamo svi ponositi, ali moje je pitanje bilo samo upućeno zbog toga 

što stanovnici Valmada naprosto ne znaju da li se tamo džamija planira i što se njih zapravo ništa 

nije ni pitalo. U biti zanima me da li se njih uopće išta pitalo do sada. 

 

ROBERT CVEK: 

 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
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BORIS MILETIĆ: 

 Ono što sam rekao da bi se išlo u projekt potrebno je baratati određenim pokazateljima. Mi 

smo ponudili nekoliko lokacija. Ništa nije niti planirano, niti kupljeno, niti izgrađeno. Mi smo sada 

u nekakvoj nultnoj fazi, odnosno ne mi, nego Islamska zajednica pripreme osnovne dokumentacije, 

i kao što sam rekao malo prije, sigurno je da ćemo najprije uputiti Islamsku zajednicu da 

porazgovara sa ljudima koji tamo žive, žiteljima, kada budu imali nešto što mogu prikazati. Mislim 

da je to isprava put. Dakle, da bi biste vi mogli nekome prezentirati što želite napraviti trebali biste 

imati nekakvo idejno rješenje, nekakvu vizualizaciju kako bi ti ljudi stekli dojam o čemu se zapravo 

radi. I čim to bude gotovo, ja sam uvjeren, da će predstavnici Islamske zajednice to na taj način i 

učiniti. A imati će sigurno suport kako Grada Pule, kako naše mjesne samouprave, koji bi djeluju na 

tom području.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.  

 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Diana Kukić Dasko. 

 

DIANA KUKIĆ DASKO: 

 Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici, svi prisutni, dobra večer. 

 Svoje pitanje uputila bih pročelnici Upravnog odjela za kulturu gospođi Jasmini Nini 

Kamber. 

 U travnju 2011. godine započeo je projekt Youth Adrinet, koji se financira iz europskih 

fondova, u kojem je Grad Pula puno sudjelovao kao partner uz još 12 partnera. Dugoročni cilj ovog 

projekta je izrada Strategije za mlade Grada Pule za što je bilo osigurano sveukupno 169.000,00 €.  

 Gospođo Kamber, možete li nas obavijestiti u kojoj je fazi izrada navedene Strategije za 

mlade Grada Pule, odnosno lokalni program za mlade i kada možemo očekivati objavu tog 

dokumenta. Hvala.  

  

ROBERT CVEK: 

 Pročelnice Kamber izvolite, imate riječ.  

 

JASMINA NINA KAMBER: 

 Dobra večer svima.  

 Hvala na pitanju. 

 Upravo se nalazimo pri kraju procesa izrade Strategije za mlade, a sam nacrt naći će se na 

vijećničkim klupama krajem ožujka 2015. godine. 

Ja koristim priliku da zahvalim svim ustanovama, svim udrugama za mlade, učenicima i 

studentima koji su se uključili u sam proces kako bismo dobili što kvalitetniji strateški plan, 

dokument, a koji će biti polazište i osnova svih narednih aktivnosti za mlade. Također jedan od 

važnijih aktera u provođenju realizacije same strategije biti će Savjet mladih, večeras ga birate, pa 

evo izaberite kvalitetno. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

Zahvaljujem pročelnice Kamber. 

Gospođo Dasko izvolite, imate riječ. 

  

DIANA KUKIĆ DASKO: 

 Ja se zahvaljujem na odgovoru i zbilja se nadam da će novi Savjet mladih napraviti potrebne 

korake. Hvala.  
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ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem. 

 Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Mauricio Licul.  

 

MAURICIO LICUL: 

 Dobra večer svima. 

 Pokušati ću biti što kraći. 

 Kao što znamo naš Gradonačelnik se voli pohvaliti  o transparentnosti rada gradske uprave, i 

to po meni bi trebalo biti inducirano i za rad gradskih poduzeća. Samim time imali ste priliku svi vi, 

kao i javnost koja nas gleda, uvjeriti se u zadnjih nekoliko godina da naša Plinara, nažalost, ne daje 

na vrijeme bitne informacije ovom Gradskom vijeću, o čemu sam ja osobno više puta govorio, ali 

niti našim sugrađanima i to naročito one informacije koje se odnose na nezakonitosti njihovog 

poslovanja radi čega je i kažnjena. Te prethodno navedene informacije Plinara čuva podalje «od 

trećih osoba» iz nekih razloga.  

 Nedavno je pristigla jedna informacija meni osobno od vaših, odnosno naših sugrađana, da 

je Plinara nedavno kažnjena, osim one prve, radi još nekih nepravilnosti, znači sa još jednom 

mnogo većom kaznom od one zadnje sa kojom smo svi ili upoznati, pa molim direktora Kocijančića 

da informira sve nas i javnost da li je to točno, da li je to istina, odnosno da li je Plinari pristigla 

nova kazna, te ukoliko je to točno, o kakvoj se točno kazni radi. 

 Pored toga doili smo isto tako i primjedbu od naših sugrađana da su dvoje djelatnika u 

Plinari nedavno dobili otkaz, pa molim isto tako gospodina Kocijančića da ovdje javno izloži 

razloge za te eventualne otkaze, ukoliko su se desili, jer o takvim stvarima ovo Vijeće i javnost 

mislim da trebaju znati, pogotovu u ovo vrijeme nezaposlenosti. 

 Evo, toliko. Hvala.  

  

ROBERT CVEK: 

 Direktore Kocijančiću izvolite, imate riječ.  

 

DEAN KOCIJANČIĆ ; 

 Dobra večer svima. 

 Poštovani predsjedniče, poštovane dame i gospodo. 

 U Plinari je prije dvije godine bilo 60 ljudi, prošle godine smo završili godinu s 56 ljudi, ove 

godine završit ćemo godinu s 45 ljudi. Projekt plinofikacije se bliži kraju i moramo, normalno, što 

je i napravljeno, racionalizira svoje poslovanje smanjenjem određenog broja ljudi zato što će 

troškove održavanja postojećeg sustava smanjiti se , biti će nova mreža, tako da neće biti potreban 

toliki broj ljudi na održavanju. Kompletan longel proizvodnje gradskog plina i održavanja, 

proizvodnja gradskog plina od 1.05. 2015. godine više neće biti Tako da što se tiče ove godine je 

zbrinuto što neki koji su bili na prekovremeno, neki koji su bili na određeno, određeni broj, 11 ljudi. 

To je i temeljem odluka Nadzornog odbora da se mora smanjiti broj ljudi, racionalizirati poslovanje 

i ljudi koji su otišli iz Plinare ili su otišli jer im je prekinut ugovor o radu na određeno vrijeme ili su 

se ukinula neka radna mjesta, dobili su posebno uvjetovan otkaz po zakonu prema kolektivnom 

ugovor s pripadajućom otpremninom.  

 Što se tiče kazni, Plinara je dobila jednu kazni, a to je kazne iz 2010/11/12 godine zato što u 

našem krugu mi bismo trebali imati zaposlenih 12 vatrogasaca, 3 u smjeni, mi i INA-a. Mi se sa 

INA-om oko toga borimo. Oni imaju zaposlenog jednog vatrogasca, mi nemamo ni jednog. I to bi 

značilo da mi moramo imati 12 vatrogasaca non stop. Radi toga smo dobili kaznu. Mi smo čak i 

2009. godine proveli natječaj da tražimo 12 profesionalnih vatrogasaca. To bi bilo više nego što je 

radnika Plinare. Dobili smo kaznu. 12 vatrogasaca izračunajte koliko bi to značilo u kunama u 
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odnosu na kaznu. Prema tome, eto, to je puno manje nego što bi to značilo. To bi značilo cijenu 

plina najmanje 10, 15 lipa skuplje, a ti vatrogasci nam trebaju po njima još 5 mjeseci. 

Zahvaljujem.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem direktoru Kocijančiću. 

 Gospodine Licul izvolite, imate riječ.  

 

MAURICIO LICUL: 

 Hvala lijepa na riječi, hvala lijepa na reakciju gospodina Kocijančića. 

Što se tiče ta dva otkaza, pretpostavljam da su dva, nije mi rekao gospodin da nije ni manje, 

ni više. Zanimali bi me razlozi, kako sam shvatio, tehnički su višak postali ljudi. 

Međutim, što se tiče te kazne ja znam da bismo mi svi trebali znati više, ali ja bih volio da vi 

kažete koliki je iznos te kazne, a isto tako bih volio znati tko je odgovoran za tu kaznu i da li ste 

napravili sve da se ta kazna spriječi. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Gospodine Kocijančiću izvolite, imate riječ.  

 

DEAN KOCIJANČIĆ: 

 Što se tiče kazne, sve smo napravili, napravili smo 4 procijene koje MUP nije prihvatio, 

procjene ugroženosti od opasnosti od požara koji MUP nije prihvatio, osim unutar našeg kruga, 

procjena se određuje za lokaciju, ne za određenu firmu. INA ima 9 spremnika, 7 spremnika 

ukapljenog naftnog plina, od toga 4 od 150 kubika, 3 od 100 kubika, to je 450 tona ukapljenog 

naftnog plina. Mi imamo proizvodnju gradskog plina koja opterećuje zbog instaliranog kapaciteta. 

Današnji instalirani kapacitet, instalirani su po kapacitetu, stvarni kapacitet Plinare, koliko 

proizvodi gradskog plina, je 10.000 kubika gradskog plina. Smanjili smo sa nekadašnjih 100, 115., 

90, ovisno o potrošnji, na 10 %. Međutim, zakon kaže prema instaliranim kapacitetima.  

 Kazna je 40.000,00 kuna za pravnu osobu, 2000,00 kuna za fizičku osobu, u odnosu na 

1.200.000,00 kuna godišnje za 12 vatrogasaca. 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujemo gospodinu Kocijančiću.  

 Slijedeće pitanje postavlja vijećnica Bruna Jovanovć. 

  

BRUNA JOVANOVIĆ: 

 Dobra večer svima. 

 Imam pitanje za pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

 Kažemo da u zadnje vrijeme često čujemo kako bi djeca iz osnovne škole, odnosno naši 

osnovnoškolci, trebali imati besplatne udžbenike. Zanima me da li Grad razmišlja o tome da li se 

uopće mogu poduzeti određeni koraci da bi djeca eventualno, možda niti Grad, ako ne svi, đaci 

osnovne škole dobili besplatne knjige. 

 Evo, toliko. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Pročelnice Elvira Krizmanić Marijanović izvolite, imate riječ. 

 

ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ: 

 Hvala na pitanju. 
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 Grad Pula je do sada, pa je predviđeno i novom Odlukom o socijalnoj skrbi, da osobe, djeca, 

čiji roditelji su korisnici troškova stanovanja, imaju pravo na subvencioniranje, odnosno naknadu za 

udžbenike. Prema tome mi se vijek vodimo tom socijalnom stranom, jer smatramo da nisu svi 

roditelji u istom položaju. Smatramo da oni koji su siromašniji zaslužuju isto tako ova prava. Prema 

tome, ne samo subvencioniranje, odnosno plaćanja troškova udžbenika, nego tu je i puno drugih 

prava koje osigurava naša Odluka o socijalnoj skrbi, tako da smatramo da temelj svih pomoći ipak 

treba biti socijalna stavka  

  

 ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem pročelnici Elviri Krizmanić Marijanović. 

 Gospođo Jovanović izvolite, imate riječ. 

  

BRUNA JOVANOVIĆ: 

 Zahvaljujem na odgovoru. 

 Moja intencija je bila samo da čujem da li uopće postoji mogućnost, vidim iz Proračuna da 

neće biti vjerojatno za slijedeću godinu, ali u budućnosti možda za da sva djeca iz osnovne škole 

imaju prao na te udžbenike, kao što imaju nekim dijelovima, ne kod nas, ali vani.  

 Hvala najljepša. 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospođi Jovanović. 

 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Radenko Ognjenović. 

 

RADENKO OGNJENOVIĆ: 

Dobra večer svima. Na tragu rasprave gospodina Damijanića jedno pitanje Gradonačelniku. 

Prvo pitanje 

Zanima me koliko su Grad, odnosno tvrtke u većinskom vlasništvu te javne ustanove,  

preuzele sredstava od europskih fondova, u kojem iznosu te za koje projekte u 2013. i 2014. godini.  

Drugo pitanje 

 Do kuda smo došli sa uređenjem velikog kružnog toka u Šijani, te da li ćemo nešto učiniti 

do slijedeće turističke sezone u vezi toga. 

Hvala. 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Ognjenoviću. 

Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  

 

BORIS MILETIĆ: 

 Hvala na postavljenom pitanju. 

 Dozvolit ćete mi da vam pismeno odgovorim. 

 Ono što mogu ovako reći da osim nekoliko projekata koji imamo unutar gradske uprave 

sigurno da je najveći projekt koji se sufinancira sredstvima Europske unije je upravo izgradnja 

Regionalnog centra za gospodarenje otpadom, gdje se stavka sufinanciranja iz europskih fondova se 

može mjeriti u više desetak milijuna kuna. To je sigurno najveći, najznačajniji projekt kada 

govorimo o sufinanciranju. 

 U vezi uređenja kružnog toka u Šijani, ono što je obveza Grada Pule i Grad Pula će to 

učiniti. Naša je obveza to vizualno hortikulturalno riješiti, proveli smo natječaj, imamo neka 

rješenja. Međutim, tamo je suštinski problem rješavanja pitanja odvodnje oborinskih voda koje u 

potpunosti nije riješeno. Mi smo imali nedavno koordinaciju i razgovor sa generalnim direktorom 

Hrvatskih voda, sa direktorom Hrvatskih cesta, koji je investitor i to izgradio, kako bismo iznašli 
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zajedničko rješenje, gdje je po meni pitanje funkcionalnosti i tehničkog rješenja dužnost Hrvatskih 

cesta i Hrvatskih voda, a ono što smo se i ugovorom obvezali to ćemo učiniti da bi Grad Pula to 

trebao urediti. 

 Ono što mene muči je što vrijeme prolazi i u pravu ste, iako smo sad u 12. mjesecu možemo 

reći da nam iduća turistička sezona kuca na vrata, i mi imamo mogućnosti to hortikulturalno urediti. 

Međutim, postavlja se jedno vrlo jednostavno pitanje. Tamo je potrebno izgraditi barem jednu 

veliku i nešto manjih retencija koje bismo trebali za vrijeme jakih padalina zbrinuti veću količinu 

oborinske vode kako nam se ne bi dešavalo plavljenje. Mislim da nam je funkcionalnost, odnosno 

smatram da bi nam funkcionalnost i tehnička ispravnost prometnice trebala biti veći prioritet, nego 

što je prioritet samog vizualnog izgleda, iako normalno da itekako razumijem da je to glavni ulaz u 

grad Pulu i da bi svi skupa trebali napraviti svoj maksimum kako bi i naši posjetitelji sa prvim 

doticajem imali jednu ljepšu sliku nego što je ona danas. Ali, kažem još jednom, mislim da bi trebao 

biti prvi prioritet i da je to ono što je bitno i ključno da ta prometnica prvenstveno u tehničkom 

smislu zadovolji potrebe kada govorimo o većim oborinskim padalinama.  

 E sada, praktično pitanje glasi: da li ćemo mi, a to smo preuzeli obvezu, ići urediti tu 

površinu, postaviti hortikulturu da to bude doista vizualno lijepo, a da nam se nakon toga desi 

potreba da se to sve iskopa, jer bi tamo, između ostalog, trebala biti jedna retencija, jer tako govori 

struka. Znači, to je pitanje, da li je možda svrsishodnije da oni koji su za to nadležni, još jednom 

govorim imam suglasnost Istarskih voda, vjerujem da će se i Hrvatske ceste usuglasiti, da se najprije 

riješi pitanje odvodnje, a da nakon toga Grad, što je i danas u obvezi, to hortikulturno uredi da to 

doista bude jedan lijep i reprezentativan ulaz u naš grad . 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.  

 Gospodine Ognjenoviću izvolite, imate riječ. 

 

RADENKO OGNJENOVIĆ: 

 Ja se zahvaljujem na odgovoru na pitanje, ali molim da mi to dostavite u pisanoj formi, jer 

znam da je to sada teško reći. 

 A na drugo pitanje, ovo što ste rekli, ti radovi mogu potrajati godinu, dvije, tri dana, pa 

valjda nećemo dozvoliti da nam ulaz u grad bude onakav kakav je. Mislim da imamo jednostavno 

rješenje za sve to. Možemo jednostavno onaj korov posjeći, onu površinu poravnati, nasuti zemlju i 

posijati travu i uvijek će biti ljepše nego što je sada. Ja mislim da to ne iziskuje neka velika 

sredstva, a za naknadne radove uvijek ima vremena. I na kraju krajeva za te radove koje ste rekli 

treba puno više sredstava nego samo za zatrpavanje zemljom. Hvala.  

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Ognjenoviću. 

 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

 

BORIS MILETĆ: 

 Da, vi ste apsolutno u pravu. To je moguće napraviti. Nekome to ne izgleda puno novaca. 

Dakle, procjena je, nije provedena javna nabava, da se onaj dio površine zaravna, da se jedan dio 

toga nanesenog materijala deponira i da se tamo zasije trava, to je nekakvih 400-stotinjak tisuća 

kuna. Možda to nekome nije puno. Ja držim da to nije malo, odnosno da bi bilo po meni, bez 

konačnog dogovora suludo u ovom trenutku uložiti 400.000,00 kuna, koje bi netko za pet ili šest 

mjeseci mogao prekopati i to bi bio doslovce bačen novac u vjetar. Moja želja i vjerujem da ćemo 

do tog cilja doći je da se prvenstveno angažmanom onih koji su za to nadležni, govorimo o državnoj 

cesti, to je nadležnost Hrvatskih cesta, da se riješi pitanje oborinske odvodnje i da Grad taj novac 

koji planira uložiti, uloži u hortikulturalno uređenje, a ne da mi to uredimo, pa da to sutra opet netko 
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prekopa. O tome se samo radi. Sigurno nećemo dozvoliti da to traje godinama, jer je to nemoguće, 

naprosto je nemoguće, ali da se sadašnjim dovršetkom izgradnje druge dvije trake od Stancije 

Peličeti prema rotoru povećava količina oborinske odvodnje koje će tamo dolaziti, jer je naprosto 

teren takav, kada pogledate konfiguraciju onog područja vidjet ćete da je u laganoj depresiji. Dakle, 

i tamo se slijevaju te vode. Mi imamo s druge strane obvezu kao Grad izgraditi kompletan Šijanski 

kolektor, to nije mali zahvat, govorimo o izgradnji i o kompletnoj rekonstrukciji Šijanskog 

kolektora, kako bismo bili sposobni velike količine oborinske odvodnje i dio fekalnih voda riješiti i 

dovesti upravo do pulskoga zaljeva. Međutim, obzirom na stanje koje imamo sa financijama, mi 

računamo da taj dio bismo trebali moći financirati dijelom iz europskih fondova, to ste malo prije 

pitali, to jesu projekti koje je moguće financirati na taj način, ali to će sigurno neko vrijeme trajati. 

Dakle zaključiti ću, i ja i moji suradnici dali smo svoj maksimum kako bismo sa nadležnima na tu 

temu razgovarali i mogu reći da sa njihove strane postoji visoka razina razumijevanja za taj 

problem. Duboko sam uvjeren da ćemo do ljeta uspjeti zadovoljiti i pitanje oborinske odvodnje i 

pitanje hortikulturalnog uređenja. Međutim, ukoliko to tako naprosto ne bude, onda ćemo mi kao 

Grad sigurno posegnuti za tim da to prije ljetne sezone uredimo, jer ja sigurno neću dozvoliti da još 

jednu turističku sezonu dočekamo onakvim neurednim izlazom i ulazom u naš grad. 

 

ROBERT CVEK: 

 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 

 S time je istekao predviđeni sat vremena za vijećnička pitanja. 

Vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanja, postaviti će ih na slijedećoj sjednici. .  

 

 

 AD - 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 11. SJEDNICE 

  GRADSKOG VIJEĆA OD 30.10.2014, 

 

Vijećnik DANIJEL FERIĆ navodi da ima dvije primjedbe na Skraćeni zapisnik sa 11. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Pule.  

Prva primjedba se odnosi na stranicu 4.i 5. gdje se tvrdi da mu je nadležni pročelnik 

Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu dostavio tražene materijale, što je kako kaže 

netočno jer da čeka materijale od veljače vezano za Fratarski d.o.o., deset mjeseci, i da ih još uvijek 

nije dobio, a kako bi mogao još kvalitetnije sagledati točke dnevnog reda, obavještava da će 

predstavku uputiti Državnom odvjetništvu. 

Druga primjedba vijećnika odnosi se na utvrđene rezultate glasanja pod točkom 23. dnevnog 

reda - „Donošenje Odluke o dokapitalizaciji Društva Fratarski d.o.o.“, gdje je na stranici 29 

pogrešno naveden rezultat glasanja, da je „Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 2 

«SUZDRŽANA» glasa donijelo predmetnu Odluku, a ispravno treba stajati rezultat glasanja: da je 

Vijeće sa 15 glasova “ZA”, 5 glasova “PROTIV” i 2 “SUZDRŽANA” glasa donijelo Odluku.  

Predsjednik ROBERT CVEK moli vijećnike da se izjasne o osnovanosti prve primjedbe 

vijećnika Danijela Ferića, te nakon glasanja utvrđuje da prva primjedba vijećnika Danijela Ferića 

nije osnovana, jer je za usvajanje primjedbe glasalo samo 8 vijećnika. 

 Za drugu primjedbu izabire se komisija od tri člana u sastavu Danijel Ferić, Robert Cvek i 

Marko Martinčić, koja će utvrditi da li je primjedba vijećnika u vezi utvrđivanja rezultata glasanja 

po toč.23. osnovana.  

(primjedba zapisničara: “Greška voditelja zapisnika u prijepisu točke 23, primjedba je osnovana”)  

 

 Predsjednik utvrđuje da se odgađa glasanje po točki 2. dnevnog reda “Usvajanje skraćenog 

zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća”, te će Vijeće nakon razmatranja komisije o primjedbi 

vijećnika Danijela Ferića odlučivati po točki na sljedećoj sjednici, s tim da se uz zapisnik priloži 

zaključak komisije.  
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AD -3   DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA, KRITERIJIMA I POSTUPKU ZA  

  SUFINANCIRANJE PROGRAMA SANACIJE I OBNOVE PROČELJA I  

  KROVOVA GRAĐEVINA NA PODRUČJU GRADA PULE 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. Uvodno obrazloženje 

je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav. 

 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat), vijećnici su dobili na tabletu. 

 

U raspravi su sudjelovali: MARKO MARTINČIĆ u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-

ZELENI; u pojedinačnoj raspravi: ZRINKO KAJFEŠ, MARKO MARTINČIĆ, replika, BRUNO 

NEFAT, MARKO MARTINČIĆ, replika, ALEN DAMIJANIĆ, BRUNO NEFAT, replika, 

ZRINKO KAJFEŠ, MAURICIO LICUL, DAMIR PRHAT, odgovori na postavljena pitanja. 

 

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 

uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa sanacije i obnove pročelja i krovova 

građevina na području grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je 

 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 

 

  O D L U K U 

  o uvjetima, kriterijima i postupku za sufinanciranje Programa sanacije i obnove  

  pročelja i krovova građevina na području grada Pule, 

 

 

AD – 4  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU PRIJEDLOGA ODLUKE O  

  POVEĆANJU TEMELJNOG KAPITALA I ODLUKE O IZMJENI  

  DRUŠTVENOG UGOVORA O OSNIVANJU DRUŠTVA S 

  OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU KAŠTIJUN D.O.O. ZA  

  GOSPODARENJE OTPADOM 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. Uvodno obrazloženje 

je dao DAMIR PTHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav. 

 Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić), vijećnici su dobili na 

tabletu. 

U raspravi su sudjelovali: RADENKO OGNJENOVIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-

SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE; pojedinačnoj raspravi ZRINKO KAJFŠ, MARKO MARTINČIĆ, 

BRUNO NEFAT, VESNA DUKIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 

 

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o prihvaćanju 

Prijedloga Odluke o povećanju temeljnog kapitala i Odluke o izmjeni Društvenog ugovora o 

osnivanju društva s ograničenom odgovornošću Kaštijun d.o.o. za gospodarenje otpadom, te nakon 

glasanja utvrđuje da je  

 

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo  
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O D L U K U 

 o prihvaćanju Prijedloga Odluke o povećanju temeljnog kapitala i Odluke o izmjeni  

 Društvenog ugovora o osnivanju društva s ograničenom odgovornošću Kaštijun d.o.o. 

 

 

AD – 5  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI URBANISTIČKOG 

  PLANA UREĐENJA "SV. KATARINA-MONUMENTI" 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 

obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje. 

 

Izvješća nadležnih radnih tijela:  

1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbora za prostorno uređenje, kom. gosp. i stambene odnose (predsjednik: Bruno Nefat), 

vijećnici su dobili na klupe. 

 

 U raspravi za vijećnike sudjelovali su: BRUNO NEFAT, ZRINKO KAJFEŠ, MARKO 

MARTINČIĆ. 

 

 Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 

izradi Urbanističkog plana uređenja "Sv. Katarina-Monumenti", te nakon glasanja utvrđuje da je  

 

 Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova donijelo  

 

  ODLUKU  

  o izradi Urbanističkog plana uređenja "Sv. Katarina-Monumenti" 

 

 

AD – 6  DONOŠENJE ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 

obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 

 

 Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

 2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Bruno Nefat), vijećnici su dobili na tabletu. 

 U raspravi za vijećnike sudjelovali su: BRUNO NEFAT, ZRINKO KAJFEŠ, BRUNA 

JOVANOVIĆ, MARKO MARTINČIĆ, IVAN LASIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, DAMIR 

PRHAT, odgovori na postavljena pitanja. 

 

 Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 

komunalnom redu, te nakon glasanja utvrđuje da je  

 

 Vijeće sa 15 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo  

  

   ODLUKU 

  o komunalnom redu  
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AD – 7  IZBOR ČLANOVA I ZAMJENIKA ČLANOVA SAVJETA  

  MLADIH GRADA PULE 

 

  Predsjednik uvodno napominje da je Odbor za izbor proveo sve pripremne radnje i postupak 

za izbore po ovoj točki te da su vijećnici primili Izvještaj o provjeri formalno pravnih uvjeta 

kandidatura i Listu kandidata za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih. Uz to smo vam 

kao ogledni primjerak dostavili kako će izgledati glasački listić.  

Zamolit ću Viktora Lazarića, predsjednika Odbora za izbor i imenovanja da nam ukratko 

iznese izvješće, nakon čega ćemo vam podijeliti ovjerene glasačke listiće radi tajnog glasanja na 

sjednici, ubacivanjem listića u glasačku kutiju, kako je to Zakon o savjetima mladih propisao. 

Budući Savjet mladih ima 9 članova glasanje se obavlja zaokruživanjem rednog broja ispred 9 

imena kandidata.  

U pauzi nakon glasanja Odbor za izbor će sa nadležnim odjelom utvrditi rezultate glasanja, a 

u slučaju da nije moguće izabrati Savjet mladih zbog dva ili više kandidata s jednakim brojem 

glasova, glasanje se ponavlja za izbor kandidata do punog broja članova Savjeta mladih između 

onih kandidata koji u prvom krugu nisu izabrani jer su imali jednak broj glasova. Glasanje se 

ponavlja dok se ne izaberu svi članovi Savjeta mladih.  

 

VIKTOR LAZARIĆ, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja izvješćuje Vijeće da je 

Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 31. listopada 2014. godine sastavio  

IZVJEŠTAJ o provjeri formalnih uvjeta kandidatura po Javnom pozivu za isticanje kandidatura za 

izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Pule kako slijedi 

I. 

1. Javni poziv za isticanje kandidatura za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada 

Pule objavljen je u dnevnom glasilu „Glas Istre“ i mrežnim stranicama grada Pule 

2 Provjerom formalnih uvjeta zaprimljenih prijava utvrđeno je da 14 (četrnaest) prijava ispunjava 

formalne uvjete utvrđene Javnim pozivom, a 5 (pet) prijava ne ispunjava uvjete utvrđene Javnim 

pozivom 

3. Prijave koje ispunjavaju formalne uvjete utvrđene Javnim pozivom jesu prijave kandidata kako 

slijedi, valjane prijave: 

 

KANDIDAT/PREDLAGATELJ 

1. DINO STARČIĆ, rođen 08.04.1991.Pula, Peruškov prilaz 10 

 STUDENTSKA UDRUGA PULA 

2. ISMET MUHIĆ, rođen 21.08. 1986. Pula, Nezakcijska 14 

 STUDENTSKA UDRUGA PULA 

3. FILIP ŠETIĆ, rođen 10.02.1989. Pula, Krležina 35 

 START-UP UDRUGA 

4. SANJA BIBERIĆ, rođena 07.11.1987. Pula, Valbruna 8 

 START-UP UDRUGA 

5. SINIŠA GORDIĆ, rođen 05.12.1988. Pula, Gajeva 10 

 GRADSKA ORGANIZACIJA SDP Pula 

6. ŽELJKA MALIĆ, rođena 05.04.1993. Pula, Škaleta 10 

 GRADSKA ORGANIZACIJA SDP Pula 

7. MARINO DRANDIĆ, rođen 29.09.1987. Pula, Bunarska cesta 62 

 UDRUGA MLADIH VELOG VRHA „S VRHA“ 

8. MARTINA MARČETA ŠVERKO, rođena 23.04.1986. Pula, Monte Bici 5 

 UDRUGA MLADIH VELOG VRHA „S VRHA“ 

9. ADRIAN KOŽLJAN, rođen 05.04..1990 Pula, Paduljski put 80 
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 UDRUGA MLADIH VELOG VRHA „S VRHA“ 

10. STEFAN PAVLOVSKI, rođen 14.12.1989. Pula, Vitasovićeva 6 

 KLUB MLADIH IDS, PULA 

11. SARA BUŽLETA, rođena 10.03.1991. Pula, Benićeva 37 

 KLUB MLADIH IDS, PULA 

12. IVAN DASKO, rođen 13.10.1986. Pula, Rizzieva 19 

 KLUB MLADIH IDS, PULA 

13. DIANA DINČIR, rođena 01.10.1986. Pula, Kohova 6 

 NEFORMALNA SKUPINA MLADIH 

14. LENA RADUNIĆ, rođena 01.03.1990. Pula, Divkovićeva 4 

 UDRUGA DIPLOMIRANIH STUDENATA FET „Dr. Mijo 

 Mirković“ 

 

Ostalih 5 kandidatura ne ispunjavaju u potpunosti natječajnu dokumentaciju.  

Ovo Izvješće dostavlja se Gradskom vijeću Grada Pule na nadležno postupanje. 

 

Izvješća nadležnih radnih tijela:  

1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su dobili na tabletu.  

 

U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 

HRVATSKE, LUKA BLAGOVIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI, JASMINA NINA 

KAMBER, odgovori na postavljena pitanja. 

 

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i moli Stručnu službu da podijeli glasačke 

listiće da vijećnici pristupe glasanju. 

(Dijele se glasački listići i obavlja glasanje). 

Nakon što su prisutni vijećnici predali glasačke listiće u kutiju, objavljuje da je glasanje 

završeno te određuje pauzu kako bi Odbor za izbor prebrojao glasove na osnovi predanih listića i 

utvrdio rezultate glasanja, nakon čega se javno objavljuju.  

 

- PAUZA OD 20,00 – 20,32 SATA) 

 

Nastavak rada poslije pauze. 

Predsjednik ROBERT CVEK, moli predsjednika Odbora za izbor da podnese izvješće o glasanju 

kako bi se utvrdili i objavili konačni rezultati izbora članova i zamjenika članova Savjeta mladih 

Grada Pule 

 

VIKTOR LAZARIĆ, predsjednik Odbora za izbor podnosi Izvješće obavljenih izbora, te 

utvrđuje da je od ukupno 25 vijećnika Gradskog vijeća Grada Pule listić preuzelo 21 vijećnik, 

glasao je 21 vijećnik, važećih listića je bilo 20, nevažećih listića bilo je 1. 

 Pojedini kandidati za članove Savjeta mladih dobili su slijedeći broj glasova: 

 

1. DINO STARČIĆ, 15 glasova 

2. ISMET MUHIĆ, 19 glasova 

3. FILIP ŠETIĆ, 16 glasova 

4. SANJA BIBERIĆ, 6 glasova 

5. SINIŠA GORDIĆ, 6 glasova 

6. ŽELJKA MALIĆ, 6 glasova 

7. MARINO DRANDIĆ, 5 glasova 

8. MARTINA MARČETA ŠVERKO, 18 glasova 
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9. ADRIAN KOŽLJAN, 5 glasova 

10. STEFAN PAVLOVSKI, 14 glasova 

11. SARA BUŽLETA, 13 glasova  

12. IVAN DASKO, 14 glasova  

13. DIANA DINČIR, 20 glasova 

14. LENA RADUNIĆ, 20 glasova 

 

devet kandidata koji su dobili najveći broj glasova su: 

 

1. LENA RADUNIĆ 

2. DIANA DINČIR 

3. ISMET MUHIĆ 

4. MARINA MARČETA ŠVERKO 

5. FILIP ŠETIĆ 

6. DINO STARČIĆ 

7. IVAN DASKO 

8. STEFAN PAVLVSKI 

9.SARA BUŽLETA 

 

Ova Odluka objavit će se na mrežnoj stranici Grada Pule i dnevnom glasilu «Glasa Istre». 

 

Predsjednik ROBERT CVEK, utvrđuje da je Gradsko vijeće primilo na znanje i usvojilo 

izneseno Izvješće. Zahvaljuje i u svoje osobno ime i ime Gradskog vijeća čestita novoizabranim 

članovima Savjeta mladih i želi im uspješan i dobar rad u narednom mandatu od 3 godine.  

 

 

AD - 8  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZNOSIMA  

  SUFINANCIRANJA PROGRAMA PREDŠKOLSKOG ODGOJA 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 

 Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Gordana Peteršić), vijećnici su dobili na tabletu. 

 

 U raspravi su sudjelovali u ime Kluba DANIJEL FERIĆ, te ELENA GATTONI 

STEPANOV; RADENKO OGNJENOVIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, DANIJEL FERIĆ, VALTER 

BOLJUNČIĆ, MARKO MARTINČIĆ, DIANA KUKIĆ DASKO, ZRINKO KAJFEŠ, VALTER 

BOLJUNČIĆ, BRUNO NEFAT, VALTER BOLJUBČIĆ, BRUNO NEFAT, RADENKO 

OGNJENOVIĆ, replika vijećniku Valteru Boljunčiću, GORDANA FERENČIĆ, RADENNKO 

OGNJENOVIĆ, replika, OGNJENOVIĆ, BRUNO NEFAT, replika, IVAN LASIĆ, ELVIRA 

KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ, dopunsko 

obrazloženje. 

 

 Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjeni 

Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja, te nakon glasanja utvrđuje da je  

  

 Vijeće sa 14 glasova «ZA», 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
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  ODLUKU 

  o izmjeni Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja 

 

 

AD – 9  DONOŠENJE ODLUKE O PRIREZU POREZU NA 

  DOHODAK GRADA PULA - POLA  

 

Predlagatelj za o u točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.Uvodno 

obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu.  

 

Izvješća nadležnih radnih tijela:  

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić), vijećnici su dobili na tabletu 

 

 U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS-

SDA HRVATSKE (Objedinio je rasprava za klubove i za vijećnike = 15 minuta), VALTER 

BOLJUNČIĆ, replika, MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI, 

DANIJEL FERIĆ, replika, ZRINKO KAJFEŠ, MARKO MARTINČIĆ. RADENKO 

OGNJENOVIĆ, MARKO MARTINČIĆ, MAURICIO LICUL, VALTER BOLJUNČIĆ, 

MAURICIO LICUL, odgovor na repliku, VALTER BOLJUNČIĆ, ZRINKO KAJFEŠ, MARKO 

MARTINČIĆ, replika, VALTER BOLJUNČIĆ, MARKO MARTINČIĆ, ZRINKO KAJFEŠ, 

replika, MARKO MARTINČIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, ZRINKO 

KAJFEŠ, VALTER BOLJUNČIĆ, replika, BRUNO NEFAT, BORIS MILETIĆ, odgovori na 

postavljena pitanja. 

 

 Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o prirezu 

porezu na dohodak Grada Pula-Pola, te nakon glasanja utvrđuje da je  

 

 Vijeće sa 14 glasova «ZA», sa 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo  

  O D L U K U  

  o prirezu porezu na dohodak Grada Pula-Pola 

 

 

AD - 1O  DONOŠENJE ODLUKE O SOCIJALNOJ SKRBI 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 

 Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2.Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su dobili na tabletu, 

 

U raspravi je sudjelovao: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-HSLS-SDA 

HRVATSKE. 

 

Predsjednik ROBERT VEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o socijalnoj 

skrbi, te nakon glasanja utvrđuje da je  
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Vijeće sa 13 glasova «ZA», sa 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRANIH» glasova, donijelo  

 

  O D L U K U 

  o socijalnoj skrbi 

 

 

AD–11  DONOŠENJE: 

A) PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE 2015. GODINE 

B) PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2015. 

GODINU 

C) ZAKLJUČKA O USVAJANJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA 

DRUŠTVENIH DJELATNOSTI GRADA PULE ZA 2015. GODINU 

D) ZAKLJUČKA O USVAJANJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI 

ZA 2015. GODINU 

 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 

Uvodno obrazloženje su dali za točku 11.a) i b) Damir Prhat - pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu,  

- 11.c) Elvira Krizmanić Marjanović – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti,  

-11.d) Jasmina Nina Kamber – pročelnica Upravnog odjela za kulturu  

 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić), 

3. Odbor za prostorno uređenje, kom. gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik: Bruno Nefat), 

4.Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici u dobili na klupe. 

Za ove točke dnevnog reda objedinjena je rasprava u trajanju od 15 minuta.  

U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-HSLS-SDA 

HRVATSKE (Objedinio je raspravu – za klubove i pojedinačnu raspravu = 15 minuta), VALTER 

BOLJUNČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI: MAURICIO LICUL, pojedinačna 

rasprava, RADENKO OGNJENOVIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HNS-SDSS-HSLS, SDA 

HRVATSKE, JASMINA NINA KAMBER, ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, odgovori na 

postavljena pitanja. 

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točke Ad.11 

a) do d), te nakon glasanja utvrđuje da je 

 

Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» glasom donijelo pod  

a) PROGRAM  

    gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 2015. godine 

 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM glasom pod 

b) PROGRAM  

     održavanja komunalne infrastrukture za 2015. godinu 

 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», sa 1 glasom «PROTIV» i sa 6 «SUZDRŽANIH» glasova pod 

c)   ZAKLJUČAK  

  o usvajanju Programa javnih javnih potreba društvenih djelatnosti 

  Grada Pule za 2015. godinu  
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 Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova pod 

d) ZAKLJUČAK  

 o usvajanju Programa javnih poteba u kulturi za 2015. godinu 

 

 

AD–12. DONOŠENJE: 

  a) PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2015. GODINU 

b) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PULE 

     ZA 2015. GODINU 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. Uvodno obrazloženje 

je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 

 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić). 

2. Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić). Vijećnici su dobili na tabletu. 

 

U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je: BRUNO NFAT. 

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje odvojen na glasanje točku a) i b), te nakon 

glasanja utvrđuje da je 

 

 Vijeće sa 14 glasova «ZA», 2 glasa «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo pod 

 a) PRORAČUN  

 Grada Pula za 2015. godinu 

 

 Vijeće sa 14 glasova «ZA», 2 glasa «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo pod 

 b) ODLUKU 

      o izvršavanju Proračun Grada Pule za 2015. godinu 

 

 

AD – 13. DONOŠENJE: 

A) ODLUKE O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O OSNIVANJU 

USTANOVE DJEČJI VRTIĆ PULA 

B) ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU DJEČJEG 

VRTIĆA PULA 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 

obrazloženje je dala Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti.  

 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su dobili na tablet. 

 

Vijeće je bez rasprave sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIM» 

glasova, donijelo pod 

 a)  ODLUKU 

       o stavljanju van snage Odluke o osnivanju ustanove Dječji vrtić Pula 

 Vijeće je sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIM» glasova, 

donijelo pod 
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 b) ODLUKU 

 o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Pula 

 

 

AD – 14  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I 

  SKLAPANJU UGOVORA O KUPOPRODAJI 

 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule BORIS MILETIĆ. 

Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu da obrazloži prijedlog  

 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 

2. Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Gordana Peteršić), vijećnici su dobili na tabletu. 

 

 Vijeće je bez rasprave sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV», bez «SUZDRŽANIH» 

glasova donijelo  

 O D L U K U 

 o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji  

 

 

AD – 15  DONOŠENJE ODLUKE O IMENOVANJU ČLANA 

  ODBORA ZA RAZVOJ 

 

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za izbor i imenovanja. 

Uvodno obrazloženje dao VIKTOR LAZARIĆ, predsjednik Odbora. 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 

1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su dobili na tabletu.  

 

Vijeće je bez rasprave sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 

glasova, donijelo 

 O D L U K U  

 o imenovanju člana Odbora za razvoj (Anton Gojani) 

 

  

 Ovime je dnevni red iscrpljen i predsjednik ROBERT CVEK zaključuje 12. sjednicu 

Gradskog vijeća Grada Pule. Sjednica je zaključena u 00,06 sati. 

 

 

Klasa: 021-05/15-01/3 

Urbroj:2168/01-01-02-02-0206-15-1 

Pula, 15.12.2014. 

 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO:      PREDSJEDNIK: 

      IVAN KLARIĆ       ROBERT CVEK  
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